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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 24. november 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 22. oktober 2019 

Mødet blev afholdt hos Anne, 92. 

Deltagere: Anne Kofoed; Christine Jensen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen samt Frank Rygaard. 

Afbud: Erling Koch-Nielsen. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 21. august 2019 

Referatet var tidligere udsendt og blev godkendt. Referatet ligger på hjemmesiden. 

 

2. Henvendelse til YouSee vedrørende kontrakt, herunder kompensation for udfald 

Sagen blev drøftet i lyset af erfaringerne fra de tidligere måneder og de faktiske problemer. 

Der arbejdes videre sagen (Erling er tovholder). 

 

3. Status på budget og regnskab  

Bilag fra BDO var eftersendt dagsordenen og blev gennemgået. Opgørelsen fra dateret den 16. 

oktober. På enkelte konti er der nogle beløb, der skal flyttes til andre konti for at være 

retvisende (fx ca. 34.000 kr. på vedligeholdelse til el-opladere).  

Der forventes balance på regnskabet, så bestyrelsen tog status til efterretning. 

 

4. Gensidig orientering  

- Renoveringer stophaner/ventiler: Fredensborg Forsyning har gennemført en renovering af 

en række stophaner/ventiler, hvilket bestyrelsen udtrykte stor tilfredshed med. Det er 

tilfredsstillende, at der gennemføres forebyggende vedligeholdelse, så der i mindre omfang 

opstår problemer i forbindelse med brud mv. De nye ventiler er kommunal ejendom. Frank 

har fulgt op i forhold til mangler i forbindelse med færdiggørelse af projektet. 
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- Nivå Bymidte: Erik, der er tovholder, gav en status for projektet. Erik refererede en positiv 

dialog med den kommunale projektleder, hvilket bestyrelsen var glad for at høre. 

Arbejdsgruppen fra Nivåvænge har spillet flot og konstruktivt ind til den videre proces. 

- Klippe- og Beskæredag: Dags dato var der ca. 40 tilmeldte (fra 25 huse). Der var 3-4, der 

havde tilkendegivet ønske om hjælp og otte, der gerne ville hjælpe en nabo. 

Arrangementet tegner meget positivt! 

- Belysningen på Niverødvej: formanden har rykket kommunen vedrørende lovede 

forbedringer 

- Hjemmesiden: Anne og Peter aftalte dato for den videre proces med revidering 

- Tagsten: Frank har et mindre antal tagsten, som kan købes. Det blev nævnt, at Stark snart 

flytter fra Nivå til Kokkedal 

 

5. Rensning af regnvandsbrønde 

Rensning af regnvandsbrønde gennemføres, ”når det sidste blad er faldet af træerne”. Altså 

forventeligt ultimo november. 

  

6. Eventuelt 

- Næste bestyrelsesmøde den onsdag den 15. januar: afholdes hos Erik, 52 

 

Ref. Peter 


